
Bestyrelsesmøde Stævnen 11. 3. 2020

Deltagere: Allan Hansen, Jesper Christensen, Tove Rosendahl
                 Afbud fra Anders Møllegaard.

Referat:

Punkt 1. Intet at bemærke

Punkt 2. Udkastet til årsregnskabet for 2019 blev drøftet og godkendt.

Punkt 3. Udkastet til budget for 2020 blev ligeledes drøftet og godkendt.
Vi blev enige om, at den ønskede 5%'s stigning i bidraget til 
fællesudgifterne skal drøftes på generalforsamlingen og 
gælde fra 01.01.2021.

Punkt 4. Forberedelse til generalforsamlingen
A) Start kl. 16.30
B) Ingen indkomne forslag 
C) Dirigent: Bestyrelsen foreslår Poul Lübbert
D) Valg til bestyrelsen:
Allan Hansen er på valg. Modtager genvalg
Jesper Christensen er på valg. Modtager ikke genvalg
Anders Møllegaard træder ud af bestyrelsen, grundet fraflytning

Punkt 5. Drift- og vedligeholdelsesplaner
A) Akustikregulering – emne på generalforsamlingen
B) Eftersyn af fuger og facader. Kontakt til Broen for at høre 
om deres planer og eventuelt samarbejde. 
C) Igen vandindtrængning 9. 2. hos Ole Andersen på 8. 
Løbende eftersyn af tag afløb afbødede alligevel ikke 
problemet. Muligt forsøg med termografi næste gang problemet
optræder.

Punkt 6. Orientering fra E/F Promenaden.
Parkering
Vi mener stadig, det er et problem med udskrivelsen af bøder 
fra Q-Park. 
Stævnen vil også afprøve et forsøg med elektronisk parkering, 



hvis det kan foregå sideløbende med brugen af de nuværende 
gæstekort. Jesper står som koordinator.

Kommunen har nu givet byggetilladelse til glasinddækning i de
berørte 20 lejligheder. Der vil snarest blive udsendt materiale, 
men ønsker man orientering inden dette udsendes, er man 
velkommen til at kontakte Jesper Christensen. 

Odense kommune har nu lovet at udbedre skaderne ved 
nedkørslen til p-kælderen.

Evt. Jesper tager kontakt til Torben om muligheden og prisen for at 
udlægge rullegræs ved indgangen til Stævnen, så jorden bliver 
dækket.

Tove Rosendahl


